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PROTOKÓŁ NR XXV/2021 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 25 PAŹDZIERNIKA 2021 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 14 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, 

2) przekazania Gminie Budziszewice zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią drogi 

powiatowej nr 4300E na odcinku Budziszewice-Mierzno oraz części drogi powiatowej nr 2920E 

Budziszewice-Wola Łokotowa, 

3) oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Budziszewice 

położonej w obrębie geodezyjnym Adamów, 

4) zmiany budżetu gminy na 2021 rok, 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

5. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXV sesji Rady 

Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że na 15 radnych obecnych jest 14. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XXIV/2021 wyłożono do wglądu. 



2 
 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław nieobecny 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
 
PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

 

Wójt – Marian Holak – poinformował, że Gmina złożyła do Wojewody wniosek o organizację 

komunikacji gminnej. Obejmowałaby ona wszystkie miejscowości gminne. Kursów byłoby kilka 

dziennie. Odpłatność wynosiłaby 1zł na każdej trasie. Korzystałyby z tej komunikacji również dzieci 

szkolne. 

Mamy już na ten cel środki. Na początek proponujemy to rozwiązanie na dwa miesiące. Zobaczymy jak 

się sprawdzi, jakie będzie zainteresowanie. 

Radny – Władysław Pawelec – czyli nie jeździłyby autobusy szkolne? 

Wójt – Marian Holak – nie, objęłoby to również dowóz uczniów do szkoły. Nic by nas to nie kosztowało, 

wręcz zmniejszylibyśmy koszty. 

Radna – Barbara Woźniak – czy kursy obejmowałby również soboty i niedziele? 

Wójt – Marian Holak – tylko dni nauki szkolnej. 

Radny – Mieczysław Mikinka – jeżeli zmniejszą się koszty, to przecież o to chodzi. 

Radna – Barbara Woźniak – jeżeli jeszcze mieszkańcy będą mogli z tego korzystać to bardzo dobrze. 

Radny – Mieczysław Mikinka – ale dzieci nie będą płaciły po złotówce? 

Wójt – Marian Holak – nie, dla dzieci szkolnych nic się nie zmieni. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, po czym 

poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław nieobecny 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXV/137/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

 

2) przekazania Gminie Budziszewice zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią 

drogi powiatowej nr 4300E na odcinku Budziszewice-Mierzno oraz części drogi 

powiatowej nr 2920E Budziszewice-Wola Łokotowa, 

 

Wójt – Marian Holak – w sierpniu informowałem, że wyraziłem gotowość przejęcia dróg powiatowych 

i przylegającymi w celu złożenia wniosku o dofinansowanie. To jest przejęcie na cele budowlane i nie 

wiąże się np. z zimowym utrzymaniem. 

Otrzymaliśmy 9 mil. Na inwestycje strategiczne. Do tej kwoty Gmina wspólnie z Powiatem dokłada 450 

tysięcy, czyli po 250. Jest to jak najbardziej słuszne. Musimy podjąć uchwałę aby przystąpić do 

wykonywania projektu. Będzie to potężna inwestycja, która zadowoli wszystkich mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał czy projekt obejmie również chodniki czy ciągi 

pieszo-rowerowe. 

Wójt – Marian Holak – szczegóły ustalimy z projektantem. Skrzyzowanie w Budziszewicach 

zostawiamy. Zaczynamy od strażnicy do ośrodka zdrowia wymiana chodnika, do końca Budziszewic 

nowa nakładka, wydzielony pas dla rowerów, chodnik w Węgrzynowicach Modrzewiu. W kierunku 
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Mierzna mniej więcej tak jak zrobiony jest nowy fragment, chodnik łączący Józefów Stary z Mirznem. 

Zobaczymy jak to wszystko będzie wyglądało finansowo. 

Dopisaliśmy do tego jeszcze drogę w Węgrzynowicach w kierunku lasu, drogę przez Józefów Nowy i 

Józefów Stary – ale to być może uda się zrobić z funduszy popegeerowskich. 

Jeżeli udałoby się to zrobić to faktycznie niewiele dróg zostanie nam do zrobienia. 

Radny – Mieczysław Mikinka – przypomniał o odcinku do Świniokierza. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania 

Gminie Budziszewice zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4300E 

na odcinku Budziszewice-Mierzno oraz części drogi powiatowej nr 2920E Budziszewice-Wola 

Łokotowa,  po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław nieobecny 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXV/138/2021 w sprawie przekazania Gminie Budziszewice zadania publicznego w 

zakresie zarządzania częścią drogi powiatowej nr 4300E na odcinku Budziszewice-Mierzno oraz części 

drogi powiatowej nr 2920E Budziszewice-Wola Łokotowa stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Budziszewice położonej w obrębie geodezyjnym Adamów, 

 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że chodzi o wydzierżawienie na okres 10 lat operatorowi PLAY 

nieruchomości gruntowej o powierzchni 144m2 położonej w Adamowie pod budowę masztu telefonii 

komórkowej. Opłata z tego tytułu będzie wynosiła 1600zł miesięcznie. 

Przewodniczący Rady Gminy- Janusz Trzonek -  poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Budziszewice położonej w obrębie 

geodezyjnym Adamów,  po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław nieobecny 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXV/139/2021 w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Budziszewice położonej w obrębie geodezyjnym Adamów stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

Radna – Danuta Chała – zapytała czy były jakieś protesty. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że dotychczas nie. 

Dodał, że po 6,5 latach zakończyła się sprawa dotycząca postawienia masztu przez ORANGE. 

Otrzymaliśmy z SKO zwrot dokumentów. Decyzja się uprawomocniła. 

 

4) zmiany budżetu Gminy na 2021 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  –  omówiła proponowane zmiany budżetu gminy. 

Powiedziała min. że plan dochodów i wydatków zwiększamy o kwotę 73.289,00zł. 

Plan dochodów po zmianach wyniesie 14.921.789,92zł. 

Plan wydatków zaś 15.110.729,92zł. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2021 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 
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• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław nieobecny 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXV/140/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2021 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy. 

Następnie omówiła proponowane zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku 

czego:  

• za głosowało       –  14 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 
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4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław nieobecny 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXV/141/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

Radny – Władysław Pawelec – podziękował za wykonanie drogi na Adamowie. 

 

PUNKT 5 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – dziękując wszystkim za przybycie zamknął XXV sesję 

Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


